

CONSENT TO PERSONAL DATA PROCESSING

Acting in accordance with Federal Law of the Russian Federation No. 152-FZ dated 27.07.2006 "On Personal Data", of my own free will and volition and in my own interest, I hereby give my consent to the processing of my personal data by Vebinar LLC, TIN 7717760738, location: 44 Altufievskoye shosse, Floor 9, Unit XV, Room 13, Moscow, 127566 (hereinafter the Operator), comprising: forename, surname, patronymic, phone number, age, place of employment, position, information about the participation in the events organized by the Operator (hereinafter the Events), including the participation format, information about the software used by me for the participation in the Event, cookie files and other information provided by me to the Operator with a view to fulfilling the agreements with the Operator and providing me with the support related with the organization of my participation in the Event.

I acknowledge and agree with the contents of the Operator's Personal Data Processing Policy at the permanent hosting address: <https://www.comdi.com/legal/privacy-policy-services.pdf>

The personal data are provided to the Operator for the following purposes:

- Ensuring the possibility of my participation in the Event;
- Fulfillment of the assumed mutual obligations under the agreements with the Operator;
- Using the software developed and (or) used by the Operator to participate in live streamings;
- Provision of customer and technical support by the Operator;
- Evaluation of the operation of the service, Operator's software, customer and technical support;
- Interaction with me by any means specified in the relevant agreements with the Operator;
- Receipt of informational messages about the events held by the Operator;
- Carrying out analytical, statistical and other studies with the possibility of subsequent use of their results, including segmentation based on the results of the study, for the purposes of the Operator and third parties.

The Operator may carry out the following operations with the personal data: collection, recording, systematization, accumulation, storage, updating, modification, retrieval, use, deletion, encryption, blocking, destruction, transmission (provision, access), with/without the use of automation tools.

СОГЛАСИЕ НА ОБРАБОТКУ ПЕРСОНАЛЬНЫХ ДАННЫХ

Настоящим я, действуя в соответствии с Федеральным законом Российской Федерации от 27.07.2006 г. № 152-ФЗ «О персональных данных» свободно, своей волей и в своем интересе, даю согласие на обработку моих персональных данных ООО «Вебинар», ИНН 7717760738, адрес местонахождения: 127566, г. Москва, Алтуфьевское шоссе, д. 44, этаж 9, пом. XV, ком. 13 (далее – «Оператор») в следующем составе: имя, фамилия, отчество, номер телефона, возраст, место работы, должность, данные об участии в мероприятиях, организованных Оператором (далее –«Мероприятие»), включая формат участия, данные об используемом мной программном обеспечении для участия в Мероприятии, cookie - файлы и иные данные, которые я предоставляю Оператору в целях исполнения соглашений с Оператором и оказания мне поддержки, связанной с организацией моего участия в Мероприятии.

Я ознакомлен и согласен с содержанием Политики обработки персональных данных Оператора по адресу постоянного размещения: <https://www.comdi.com/legal/privacy-policy-services.pdf>

Персональные данные предоставляются Оператору в следующих целях:

- Обеспечения возможности моего участия в Мероприятии;
- Исполнения принятых взаимных обязательств по соглашениям с Оператором;
- Использования программного обеспечения, разработанного и (или) применяемого Оператором для участия в онлайн-трансляциях;
- Осуществления Оператором клиентской и технической поддержки;
- Оценки работы сервиса, программного обеспечения Оператора, клиентской и технической поддержки;
- Взаимодействия со мной любыми способами, указанными в соответствующих соглашениях с Оператором;
- Получения информационных сообщений о мероприятиях, проводимых Оператором;
- Проведения аналитических, статистических и иных исследований с возможностью последующего использования их результатов, в том числе, проведения сегментирования по результатам исследования, для целей Оператора и третьих лиц.

Оператор может осуществлять с персональными данными: сбор, запись, систематизацию, накопление, хранение, обновление, изменение, извлечение, использование, удаление, шифрование, блокирование, уничтожение, передачу (предоставление, доступ), с использованием средств автоматизации и без использования таких средств.

I hereby confirm that in order to achieve the above-mentioned purposes the Operator has the right to transfer the personal data specified in this consent to third parties that are the organizers of the Events and specified in the registration form (hereinafter the Organizers), as well as to third parties engaged by the Operator to organize the Events, to accept payments for the participation, as well as to provide me with consulting and technical support.

The consent has been given for the entire period of validity of the contracts and agreements concluded between me and the Operator, as well as for 5 (five) years after their termination. The Consent may be withdrawn by sending a withdrawal application stating the full name and e-mail address to the Operator's location address or to the e-mail address info@comdi.com

Настоящим я подтверждаю, что для достижения вышеуказанных целей Оператор вправе передавать указанные в настоящем согласии персональные данные третьим лицам, являющимся организаторами Мероприятий и указанным в форме регистрации на них (далее – «Организаторы»), а также третьим лицам, привлекаемым Оператором к организации проведения Мероприятий, принятия оплат за участие, а также оказания мне консультационно – технической поддержки.

Согласие представлено на весь срок действия договоров и соглашений, заключенных между мной и Оператором, а также в течение 5 (пяти) лет после их прекращения. Согласие может быть отозвано путем направления заявления об отзыве с указанием Ф.И.О и адреса электронной почты по адресу местонахождения Оператора или на адрес электронной почты info@comdi.com